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Abstract (en)
Supporting frame for rear-ventilated façade plates, in particular ceramic plates (2), in which the plates (2) are arranged in rows and are supported
by a grid of three profile-rail systems which are situated in three different planes. Two of the supporting profile systems have a separation which is
considerably greater in relation to the plate dimensions while the third profile-rail system has a separation which corresponds to the height of the
plates. The invention offers the advantages of simplicity and economy. Furthermore, the resulting façade is completely watertight. <IMAGE>

Abstract (de)
Unterbaukonstruktion für hinterlüftete Fassadenplatten, insbesondere Keramikplatten (2), bei welcher die Platten (2) in Reihen angeordnet sind
und durch einen Raster aus drei sich in drei Ebenen befindenden Profilschienensystemen getragen werden. Zwei der tragenden Profilsysteme
weisen eine gegenüber den Plattendimensionen wesentlich grössere Teilung auf, während das dritte Profilschienensystem eine der Höhe der Platten
entsprechende Teilung aufweist. Die Erfindung bietet die Vorteile der Einfachheit und der Wirtschaftlichkeit. Weiter ist die resultierende Fassade
vollständig wasserdicht.
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